
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 31. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 118
Set i lyset af den lange sagsbehandlingstid i Natur- og Miljøklagenævnet, som
bl.a. berører digeprojektet ved Jyllinge Nordmark, hvor 494 helårsbeboelser i
byzone afventer afgørelse, vil ministeren så oplyse, om det er muligt indenfor
lovgivningens rammer at etablere et ”fast track” i sagsbehandlingen, så de
sager, hvor der er væsentlige samfundsmæssige interesser på spil, vil kunne
få forrang, og vil ministeren i bekræftende fald etablere en sådan differentieret
sagsbehandling efter et væsentlighedskriterie?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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